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ACTA DEL CONSELL (191) DEL DEPARTAMENT DE FINANCES I 

COMPTABILITAT 

Núm. de la sessió: 192 

Data: 29 de març de 2022 

Hora: 13:00 h 

Lloc: seminari C1-134 

 

Nombre total de membres del Consell: 32, dels quals 18 son assistents al consell i 14 son 

absents. 

 

 

Relació d’assistents (Reunió Híbrida virtual-presencial) (18): 

Alcarria Jaime, José 

Alemany Palomo, Núria 

Aragó Manzana, Vicent  

Balaguer Coll, Mª Teresa 

Barrachina Monfort, Alejandro  

Campo Martín, Ana Belén 

De Mingo López, Diego Víctor 

Escrig Olmedo, Elena 

Fernández Izquierdo, Mª Ángeles  

Ferrero Ferrero, Idoya 

Fuertes Fuertes, Iluminada 

Lafuente Luengo, Juan Ángel  

Maset Llaudes, Mª Amparo 

Pucheta Martinez, Mª Consuelo 

Salvador Aragó, Enrique 

Silvestre Capilla, Fermín 

Soler Domínguez, Amparo 

Tirado Beltrán, José Miguel  

 

Relació d’absents: (Reunió Híbrida virtual-presencial) (14) 

 

Arnau Paradís, Andreu (excusa l’assistència i delega vot en Alejandro Barrachina) 

Balaguer Franch, Rosario (excusa l’assistència) 

Cabedo Semper, J. David (excusa l’assistència) 

Domínguez Catalá, Sergio 

Gill de Albornoz Noguer, Belén 

Martínez Ramos, Miguel (excusa l’assistència) 

Masanet Llodrá, Mª José (excusa l’assistència) 

Matallín Sáez, Juan Carlos (excusa l’assistència i delega vot en Amparo Maset) 

Muñoz Torres, Mª Jesús (excusa l’assistència) 

Nieto Soria, Mª Luisa (excusa l’assistència) 

Rivera Lirio, Juana Mª (excusa l’assistència i delega en Elena Escrig) 

Rodriguez Gallego, Roberto (excusa l’assistència) 

Sales Calpe, Ricardo 

Vico Martínez, Antonio (excusa l’assistència) 
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Ordre del dia: 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior (núm. 191). 

L’acta de la sessió 191 s´aprova per unanimitat.  

 

2. Informe del director.  

Intervenció del professor Joan Antoni Martí Montaner. 

El director dona pas al professor Joan Antoni Martín Montaner, candidat a Degà de la 

Facultat de Ciències Jurídiques i Econòmiques, per a parlar del seu projecte per als 

pròxims quatre anys enfront del Deganat de la Facultat de Ciències Jurídiques i 

Econòmiques i presentar la seua candidatura. El professor Joan Martín fa un resum de les 

línies mestres que espera seguir durant els pròxims 4 anys, entre altres assenyala que es 

pretén potenciar les relacions de la facultat amb altres institucions i la internacionalització 

dels estudis. Agraeix a tots els que han accedit estar en la seua llista per a les eleccions i 

indica que està obert a qualsevol suggeriment per part del professorat. 

 

Intervenció del director del departament Vicent Aragó. 

Respecte al procés de negociació docent, el director demana que el professorat informe 

sobre les seues necessitats docents o existència d´alguna incidència per al pròxim curs. 

 

El director informa de la decisió presa en el Consell de Govern respecte al màxim de 

crèdits impartits per professors: el proper curs acadèmic aquests crèdits passen de 32 a 

27, i a aquesta quantitat s’aplicaran les reduccions.  

 

El director demana a tots els representats del departament en les distintes comissions que 

informen de les qüestions que allí es tracten de manera anticipada, de manera que es 

puguen debatre les consideracions dels membres del departament amb temps suficient 



                                                          Departament de Finances i Comptabilitat 

abans de que siguen aprovades en CEP o s’emporten al Consell de Govern. Assenyala 

que en Consell de Govern s´han aprovat canvis en normativa sobre grups d´investigació 

dins del marc de l´escola de doctorat i anima a tots els membres que revisen aqueixos 

canvis perquè ens poden afectar d´alguna manera. 

 

El director indica que tot el referent al trigrau s’ha paralitzat i que se reprendrà després 

de les eleccions. 

 

3. Informe dels representants del Departament en les diferents comissions.  

La professora Amparo Soler, representant del departament en la Comissió de biblioteca, 

exposa que des de la biblioteca s’està donant un impuls molt important respecte a la 

publicació de treballs i documents d’investigació en Open Access i al catàleg digital. La 

biblioteca està seguint la iniciativa d’acords transformatius (a la qual estan adherides les 

editorials Elsevier, Wiley, Springer, entre altres), de manera que un equip de treball 

s’encarregarà que els treballs del professorat es publique en obert. Es recomana, per tant, 

que les investigacions es publiquen en revistes hibrides. Dels costos d’aquesta mena de 

publicacions es farà càrrec la biblioteca.  

Indica també les quantitats que corresponen al Departament de Finances i Comptabilitat, 

entre les quals s’inclouen les referents als manuals, indicant que la biblioteca es centra en 

mantindré aquests en un catàleg digital. 

 

 

4. Proposta i aprovació, si escau, de la sol·licitud de promoció a Contractat 

Doctor interí del professor Alejandro Barrachina Monfort, incloent perfil docent i 

investigador, i la composició de la comissió titular i suplent de la plaça.  

S´aprova per assentiment.  

 

5. Ratificació, si escau, de l’aprovació de la sol·licitud de la venia docendi del 

professor Daniel Aparicio Pérez, que va ser aprovada prèviament per la Junta 

Permanent del 15 de febrer de 2022. 

Es ratifica per assentiment.  
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6. Qüestions de tràmit.  

No n’hi ha cap intervenció. 

 

7. Torn obert de paraules.  

El professor Enrique Salvador informa del canvi en la normativa de la Generalitat 

Valenciana referent al  COVID-19 del dia 28 de març de 2022, i indica que la universitat 

està treballant en uns protocols d’actuació per a docents i alumnes i espera que ens siguen 

comunicats durant la setmana vinent. 

 

El professor Alejandro Barrachina agraeix a tot el professorat el seu recolzament i 

disponibilitat. 

 

 

Atès que no hi ha més temes per tractar, el Director, després d’agrair l’assistència, a les 

13:35 hores alça la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

 

Vist i plau, 

La secretària       El director 

 

 

 

 

 

 

 

Amparo Maset Llaudes     Vicente Aragó Manzana 


